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Írásbeli kérdés

"Milyen ütemezésben kapja meg a Fenődi kastély a felújítására elkülönített

költségvetési támogatást? ", címmel, a Házszabály 91 .§. alapján kérdést kívánok feltenni Dr .
Hiller István miniszter úrnak, melyre ülésen kívül, írásban várom Miniszter Úr válaszát .
Tisztelt Miniszter Úr!

A fenődi kastély kiemelkedő kincsünk, amit a világörökséggé nyilvánítással az egész világ
elismert. Az idei költségvetés tárgyalása során a módosító indítványomat azzal utasították el,
hogy annál 20%-kal nagyobb összeget, 600 millió forintot biztosít a költségvetés a felújítás
megindítására az idei évben. Ezt örömmel nyugtáztam. Hol tart jelenleg ennek az összegnek a
rendelkezésre bocsátása? Milyen az elkövetkező évek ütemezése? Várom megtisztelő
válaszát .
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